
 

Resultatenoverzicht raadsvergadering 

   

Raadsavond 11 juli 2023 -  Besluitvorming  
    

Wat brengt dit overzicht in beeld: 

- door de raad genomen besluiten; 

- toelichting en door het college van B&W gedane toezeggingen;  

 
Onderdeel: Agendapunten 

AP  Korte omschrijving agendapunt POHO 1. Besluiten 2. Toelichting en toezeggingen college B&W 

1. 

 

Opening 

 

 Om 19.30 uur.  

2  Vaststellen definitieve agenda 

 

 De agenda wordt vastgesteld. Er wordt een extra beslispunt toegevoegd en direct 
afgehandeld: de geheimhouding die rust op de informatie 
die is gedeeld met de raad tijdens de besloten 
raadsvergadering van 6 juni jl, wordt opgeheven per 15 juli 
a.s. 
 

3. Trekking stemmingsnummer  Nummer 2, de heer Bijnen 
(GBV) 

 

4. Informatieronde    
4.1 Vragenhalfuur   dhr. Coppens (Senioren 

Veldhoven) inzake ‘t Look 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 dhr. Horsten (CDA) inzake 

brand kringloopwinkel 

Weth. Giesbertz licht toe dat het een laadpaal is die niet op 
die locatie hoort. Deze wordt elders geplaatst. Vattenfall en 
Enexis zijn hiervoor verantwoordelijk. Het duurt nog even 
voor dit gereed is en naar verwachting zal dit na de zomer 
gebeuren.  
 
De afhandeling van de meldingen duurt inderdaad te lang. 
Dit ligt aan personele wisselingen bij ontwikkelaar en 
gemeente. Momenteel wordt getracht de openstaande 
meldingen zo snel mogelijk af te handelen. Al gestart met 
aanpassingen beleid. Daar waar mogelijk wordt het zelfs 
meegenomen in het bestek. Ook in het nieuw op te stellen 
dienstverleningsplan wordt dit meegenomen. 
 
Weth. Van Broekhoven licht toe dat er goed contact is met 
de kringloopwinkel. Het college denkt actief mee met de 
zoektocht naar een nieuwe locatie en onderhoudt goed 
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contact. Een deel van de medewerkers is alweer aan de slag 
op andere locaties. De termijn waarop andere huisvesting 
gevonden zal zijn is niet te zeggen. 

     
4.2 Mededelingen vanuit de raad over de 

regionale samenwerkingsverbanden 
 

  dhr. Horsten inzake 
bijeenkomst MRE 5 juli jl. 

Dhr. Horsten geeft een terugkoppeling van de bijeenkomst: 
- In juli wordt de eerste aanzet tot de regionale 

programmering van bedrijventerreinen verwacht: meer 
vraaggericht dan aanbodgericht, w.o. de positie van 
bedrijven die meer dan 5000 m2 nodig hebben. De 
raden kunnen dan al dan niet via commissies suggesties 
en tips geven. In december komt definitieve versie. 
Eerste kwartaal ’24 besluitvorming gemeenteraden.  

- Wijziging GR MRE: 2 interessante wijzigingen: 
1. Versterking raad bij besluitvorming 
2. Aanvullende controle instrumenten raad 
Moet nog uitgewerkt worden. Er komt één voorstel voor 
alle wijzigingen GR-en. Tot half november de 
mogelijkheid voor het indienen van een zienswijze. Begin 
2024 besluitvorming raden. Per juli 2024 
inwerkingtreding. 

De voorzitter licht toe dat de werkgroep regionale 
samenwerking een extra bijeenkomst zal inplannen. 
 

4.3 Mededelingen vanuit het college van 
Burgemeester & Wethouders  

  dhr. Delhez inzake Vestiging 
asielzoekerscentrum 

Dhr. Delhez licht toe dat het college naar aanleiding van de 
oproep van het Rijk circa 150 vluchtelingen wil gaan 
opvangen in Veldhoven. De intentie is om daarvoor op het 
terrein van de Buitenjan 150 plaatsen extra te creëren. De 
omwonenden zijn geïnformeerd. Momenteel wordt ook 
onderzoek gedaan naar locaties voor extra opvang zo’n 200   
vluchtelingen uit Oekraïne, conform het regioplan. Over 
bovenstaande onderwerpen komt een Raadsinformatiebrief.  
Dhr. Wijman is tevreden met de concrete oplossingen op 
korte termijn. 
Mevr. Van Hulst brengt in dat ze hoorde dat de 
Spreidingswet niet door gaat. Mogelijk leidt dit tot onrust in 
de Veldhovense samenleving dat woningen naar 
asielzoekers gaan in plaats van naar eigen inwoners. Dhr. 
Delhez reageert dat de asielzoekers op een humane manier 
opgevangen moeten worden. Het politieke debat hierover 
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ligt niet zozeer bij de gemeente, maar bij het Rijk. Het is 
uitvoering van een opdracht van het Rijk. 
Dhr. Saris vraagt of er al meer bekend is over de 
achtergrond van de 150 asielzoekers. Dit is nog niet het 
geval. 
Dhr. Van Oorschot vraagt of huidige anti-kraak bewoners uit 
panden moeten ten behoeve van vluchtelingenuit Oekraïne 
die hier geplaatst worden. Dhr. Delhez bevestigt dit. 
 

5. Artikel 42 vragen 

 

 Senioren Veldhoven inzake 
Luiercontainer 
Mevr. Van Hulst 

 

In de beantwoording wordt gesproken over een 
restafvalcontainer. Mevrouw van Hulst vraagt of deze 
container ook voor incontinentiemateriaal is en hoeveel 
containers voor dit doel er (wel) zijn in Veldhoven. 
 
Restafvalcontainers zijn niet voor luiers en 
incontinentiemateriaal. Toezegging: De vraag over het 
aantal containers wordt schriftelijk beantwoord. 
 

6. Spreekrecht  Er zijn geen insprekers 
 
 

 

7. Hamerstukken 

 
   

7.1 Vaststellen Jaarrekening 2022 JR Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(28 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen. 

 

7.2 Vaststellen Verordening 

Rechtspositie Raads- en 

steunfractieleden Veldhoven 2023 

MD Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(28 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen. 

 

8. Bespreekstukken    
8.1 Vaststellen Kadernota 2024 JR Het amendement wordt 

verworpen met 11 stemmen 
voor (VVD en GVV) en 17 
stemmen tegen (HvV, GL/PvdA, 
Senioren Veldhoven, D66 en 
CDA). 
 
 
 

Eerste termijn: 
VVD, ondersteund door GBV: dient amendement in. Met dit 
amendement wordt beoogd de kaders voor de begroting 
zodanig te wijzigen dat deze voor 2024 sluitend dient te zijn 
en dat in meerjarenperspectief het toezichtkader van de 
provincie aangehouden wordt (niet per definitie alle jaren 
sluitend). 
 
PvdA/GL: moeite met amendement omdat in principe 
gesteld wordt dat begroting in 2025 al niet sluitend hoeft te 
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Het raadsbesluit wordt 
genomen met 15 stemmen voor 
(HvV, GL/PvdA, D66, CDA) en 
13 stemmen tegen (VVD, GBV, 
SV) 
 
Stemverklaring VVD, dhr. Saris: 
99,9% eens met Kadernota 
maar zonder amendement geen 
instemming. 
Stemverklaring GBV: idem. 
Stemverklaring SV: stemmen 
tegen Kadernota, verzoek om 
mogelijkheid om de kaders op 
ander moment te bespreken in 
raadsverband 
Stemverklaring CDA: 
teleurstelling over elkaar niet 
kunnen vinden. 
 

zijn, terwijl dat nog geen ravijnjaar is. Voor het overige is er 
steun voor het amendement. 
 
Senioren Veldhoven: keuren Kadernota sowieso niet goed. 
Ook geen steun voor amendement. 
 
D66: begrotingsdiscipline belangrijk. Geen steun voor 
amendement.  
 
CDA: Mist inhoudelijke zaken in de Kadernota, zien die 
graag terug in de begroting: stedelijke as, bibliotheek, 
station Veldhoven, culturele hotspot, fietsenstalling, 
kerkenvisie en subsidieverwerking, Geen steun amendement 
bij huidige formulering (‘alleen 2024 per se sluitend’). Wel 
voorstelbaar met ravijnjaren op komst dat alle jaren sluitend 
niet haalbaar is. In 2024 en 2025 wordt dit wel verwacht. 
Zorgvuldig begroten, toch tekort in 2026 of 2027, dan 
signaal afgeven aan kabinet. 
 
HvV: Eerder voorspelde financiële problemen vielen altijd 
mee. Waarom nu begrotingskaders aanpassen? En hoe is dit 
uit te leggen richting GR-en en gesubsidieerde organisaties, 
waar een sluitende begroting wel het kader is? Vooralsnog 
geen steun. Willen ook geen OZB-verhoging ‘per definitie’ 
om eventuele gaten in de begroting te dichten. 
 
GBV: Vinden de doelstellingen abstract. Houdt recht voor 
met extra voorstellen te komen bij de begroting, b.v.: goede 
samenwerkingsvormen met inwoners (burgerpanel), 
betaalbaarheid energietransitie, voorzieningen groeiende 
gemeente, meer aandacht preventie, aandacht voor 
bereikbaarheid Habraken.  
 
Weth. Rooijakkers: 
Amendement: oproep wordt begrepen.  Wil wel blijven 
streven naar sluitende meerjarenraming. Dit is ook 
realistisch, maar geen 100%-garantie. Aanpassen 
formulering amendement. Advies richting rijk: geen taken 
zonder knaken. 
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SCHORSING 10 min. 
Amendement aangepast, 2025 toegevoegd bij 2024. 
 
Tweede termijn: 
VVD: Licht aangepast amendement toe. 
Weth. Rooijakkers kan het zo steunen.  
 
Dhr. Prinsen verzoekt om een tweetal overwegingen (3e en 
4e bullit) te verwijderen, die vindt hij suggestief. Dhr. Saris 
gaat hier niet in mee. 
Dhr. Mandos uit ook twijfel over de overwegingen. 
Dhr. Horsten verzoekt om nog een korte schorsing.  
 
CDA: met twee laatste bullits bij de overwegingen erin, geen 
steun vanuit CDA. 
PvdA/GL: punten in overwegingen inderdaad suggestief, 
geen steun amendement. 
SV: geen steun amendement. 
D66: geen steun amendement. 
CDA: geen steun amendement. 
HvV: geen steun amendement. 
GBV: wel steun amendement. 
 
 
 
 

ren

9. 

Sluiting  De voorzitter sluit de 
vergadering om 21.43 uur. 
 

 

 
MD = Marcel Delhez (Burgemeester) 

HS = Huub Stroeks (Hart voor Veldhoven) 

MG = Mariëlle Giesbertz (D66) 

CvB= Caroline van Brakel(CDA) 

TvB = Thomas van Broekhoven (Hart voor Veldhoven) 

JR = Jeroen Rooijakkers (GroenLinks/PvdA) 

 

 


